
 
   OBEC SVĚTÍ 

 

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE SVĚTÍ 
 
Místo konání: Hostinec Na Zavadilce Světí  
Doba konání: 22. 9. 2021 od 19 hodin  
  
Přítomni:  
Členové zastupitelstva:  
Martina Saláková Šafková, Petr Středa, Petr Hlušička, Zdena Kohlertová, Jan Nevrlý, Lucie 
Hendrychová 
Omluveni: Anna Chvátalová 
Hosté: Jiří Kocián, Marie Holečková, Miroslav Holeček, Petr Zdeněk, p. Tarantík, p. Volf, Pavel 
Holeček, Matěj Kolc, p. Fidranský 
 
Zahájení veřejného zasedání starostkou  

Na zasedání bylo přítomno 6 členů ZO, zastupitelstvo bylo tedy usnášeníschopné. 
Starostka seznámila přítomné s návrhem programu.  

 
1. Schválení programu a určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele  
 

Navržený program:  
1. Schválení programu, zapisovatele, ověřovatelů zápisu 
2. Smlouva ČEZ 
3. Různé 
4. Diskuze 

 
Jako zapisovatelka byla určena Lucie Hendrychová, jako ověřovatelé zápisu byli určeni Jan 
Nevrlý a Zdena Kohlertová. Oproti vyvěšené pozvánce byl vypuštěn bod týkající se prodeje 
pozemku.  
Usnesení ZOS 23/2021:  
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program, zapisovatele Lucii Hendrychovou a 
ověřovatele Jana Nevrlého a Zdenu Kohlertovou 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0  
 
2. Smlouva ČEZ 

 
Zastupitelstvo obce projednalo návrh smlouvy se společností ČEZ na zřízení věcného 
břemene pro prodloužení podzemního elektrického vedení z důvodu výstavby 
v lokalitě u zastávky Světí – jih.  
Usnesení ZOS 24/2021:  



Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu se společností ČEZ na zřízení věcného 
břemene a ukládá starostce zajistit její podpis. 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 
 
 

3. Různé 
Do bodu různé nebyly navrženy žádné body k jednání. 
 

4. Diskuze 
Dění v obci:  

• Na akci vybudování chodníku od Švecových ke Kulhánkovým a nástupiště 
autobusové zastávky Světí, odbočka bylo realizováno výběrové řízení na 
dodavatel stavby. Vysoutěžená cena je cca 1,5mil.kč.  Bylo osloveno 6 firem 
z toho 4 podaly nabídku. Rozdíl ceny za zhotovení byl až 400 tis. Kč. 
Předpokládaný termín realizace 10/2021, zaleží na dostupnosti stavebního 
materiálu. 

• stále hledáme dodavatele dřevostavby RE-USE centra na hřišti, na které jsme 
obdrželi dotaci. Termín realizace rok 2022. 

• Rekonstrukce cesty přes obec: stavební povolení je vydané na část 
financovanou Královéhradeckým krajem, druhá část financovaná obcí 
(obruby, chodník, vjezdy apod.) je ještě v jednání. Předpokládané náklady 
z obecního rozpočtu jsou cca 3 mil. Kč.  

• současný stav obecního účtu je více jak 4 mil. Kč. 

• Realizuje se železobetonová deska pod kontejner Na Panně – z tohoto důvodu 
není kontejner u nájezdové rampy. Větve odkládejte na místo označené cedulí 
– poté je obec štěpkuje nebo pálí. Je možné pálit větvě i přímo na vašem 
pozemku.  

• Proběhlo čištění a narovnání koryta vodoteče podél statku, následně 
proběhnou terénní úpravy v přilehlém parku a osetí travou.  

• Bylo provedeno dopnutí vedení veřejného osvětlení, aby nedocházelo 
k výpadkům při větru. Veřejné osvětlení je po rekonstrukci rozděleno na 7 částí, 
prosím občany o hlášení případných výpadků na obec, protože to není možné 
monitorovat centrálně.  

• Probíhá pasport kanalizační sítě, který provádí firma VODA CZ z Jaroměře, ta 
bude také odbornou osobou, která bude dohlížet na její provoz – zejména na 
dodržování limitů škodlivin ve vypouštěných vodách pravidelným vzorkováním. 
V případě problémů bude monitorovat jednotlivé výpustě z nemovitostí, aby 
byl zjištěn zdroj znečištění. Provoz kanalizace stojí jenom z administrativního 
hlediska cca 60 tis./ročně. Obec apeluje na občany, aby dodržovali novelu 
zákona o odpadních vodách. Situaci je možné řešit pořízením domácí ČOV, 
biologického septiku nebo pravidelným vývozem jímek. Nelze přečerpávat 
znečištěné vody do otevřené i zatrubněné části vodoteče.  

• Vstoupila v platnost novela zákona o odpadech, což vyžaduje změnu obecní 
vyhlášky a není možné zachovat současnou podobu, kdy měli občané 
uzavřenou smlouvu s obcí a vybírali si četnost svozu. Cílem nového zákona je 
snižování podílu směsného komunálního odpadu a zvyšování objemu 
vytříděných recyklovatelných složek. Z tohoto důvodu nechce obec zavádět 



poplatek za odpad „na hlavu“, protože je to nejméně motivační systém pro 
občany, kteří už nyní třídí odpad. Budeme dále prověřovat možnosti jakou 
formou poplatek nastavit tak, aby se co nejvíce blížil současnému stavu. O 
výsledku budeme informovat na příštím zasedání, kde bude také schválena 
příslušná Obecně závazná vyhláška.  

• Byl doplněn další zásobník s reflexními samolepkami určeny pro chodce 
pohybující se potmě mimo osvětlené území obce. Pořízení zásobníku a naplnění 
samolepkami bylo v rámci projektu Sdružení místních samospráv ČR a 
společnosti JukejReflex zdarma, ale další náplně už jsou pro obec poměrně 
nákladné (cca 5 Kč/samolepka), takže apelujeme na občany, aby samolepky 
využívali k určenému účelu.  

• Z hřiště bylo přemístěno dřevěné pískoviště primárně určené pro děti 
z mikrojeslí, protože docházelo k neustálému vandalismu.  

• Dálnice D11 bude zřejmě otevřena dříve, než bylo plánováno – pravděpodobně 
do konce tohoto roku.  

• p. Petr – dotaz na obecní rozhlas – v některých místech není rozhlas dobře 
srozumitelný, obec plánuje revizi a modernizaci rozhlasu. 

• p. Volf – dotaz na podmínky získání dotace ČOV od obce - je nutné vyplnit 
žádost (ke stažení na webu) a přiložit kolaudační rozhodnutí. 

• p.Volf – shání firmu na vyasfaltování cesty po zřízení přípojky od domácí ČOV – 
pokusíme se domluvit s firmou, která bude zhotovovat chodníky. 

• Sběr železa provedou hasiči do konce roku 

• Kontejner na velkoobjemový odpad bude přistaven 8.- 9. 10. 2021 
 

Pozvánky na akce: 
8. – 9. 10. 2021 proběhnou volby do poslanecké sněmovny, vzhledem k nařízením opět 
na sále v Hostinci Na Zavadilce 
27. 11. 2021 sobota – dopoledne proběhne vánoční tvoření, po setmění rozsvěcení 
vánočního stromu 
11. 12. 2021 sobota – předvánoční posezení seniorů 
24. 9. 2022- Svatováclavské posvícení 
Pokud to bude vzhledem k situaci s epidemií možné, uspořádá obec zájezd do divadla. 
Jsou plánovány i další zájezdy pro seniory na kulturní akce apod. O všech akcích budete 
informováni letáky.  
 

• Další veřejné zasedání proběhne dle potřeby 
 
 

Zapisovatel: MVDr. Lucie Hendrychová  
 
Starostka:  Ing. Martina Saláková Šafková  

 
Místostarosta:  Petr Středa, DiS. 

 
Ověřovatelé:    Jan Nevrlý 
 
    RNDr. Zdena Kohlertová 


